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Vragen van het lid Van Toorenburg (CDA) aan de Minister van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht «Overheid doet zaken met 
pornoboer» (ingezonden 20 september 2013). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht «Overheid doet zaken met porno-
boer»?1 

Vraag 2
Is het waar dat een bedrijf, dat in opdracht van vrijwel alle ministeries 
onderzoek doet naar sociale netwerken als Twitter, Facebook en Hyves, 
gelieerd is aan porno op internet? 

Vraag 3
Op welke wijze is het betreffende bedrijf gescreend, gelet op de gevoelige 
informatie die door het bedrijf wordt verwerkt? 

Vraag 4
Welke maatregelen neemt u om ervoor te zorgen dat de overheid zich niet 
inlaat met bedrijven als deze?

1 De Telegraaf, 18 september 2013, «Overheid doet zaken met pornoboer»
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